

RESIDENCE AT MEWS WEST 'MARYLEBONE'

迈阿密的怡人夜晚

设计 / Mark Howorth 摄影 / Robert Sanderson 编译 / 肖俊

项目地址 英国 伦敦
项目面积 297m²
设计单位 Callender Howorth



Mark Howorth
英国Callender Howorth创始人

本案是一栋隐匿于伦敦上流住宅区——梅菲尔区的住宅。从外形上看，典型的现代风格和时尚格调是它的突出特征；步入室内呈现的却是另一番鲜活画面。建筑共分为三层，大面积的玻璃设置便于自然光线的大量涌入和室内的空气流通。房屋后方的窗户均向大理石庭院开放，院内一面三层楼高的水景瀑布造就了一个完整的休闲空间。

业主是一位单身男士，他想要打造一个令人惊叹的生活空间以便闲暇时招待他的朋友们；而室内高耸的开放式空间的确能给人带来令人惊叹的效果。室内随处可见的艺术品令人印象深刻，也满足了业主收藏各式艺术品的兴趣爱好。对于设计师来说，为每位业主量身打造能突显他们个性和品味的生活空间是极其重要的，而艺术也是突显他们个性、风格的方式之一。

设计师将顶层原有的三间狭小的卧室摧毁、掏空后，通过天花的开放式布局并在其中增设一层升高的平台，随即打造出主人套房、镜面设计的更衣室、吧区以及家庭影院等空间。其最大的便利之处在于，主人无需离开卧室半步便能轻松享受家的舒适：无论是取一杯香槟或是一杯咖啡都将随手可及。

由于业主不是十分喜欢烹饪，设计师尽量突显厨房光亮整洁的一面，从整体上看更像一个俱乐部，而非一般的厨房。位于中央的可丽耐操作台由下方的霓虹灯打亮；当夜晚来临，将通往一旁庭院的门打开后，整个区域瞬间变为一个充满时尚气息的酒吧俱乐部，而乐在其中的人们仿佛置身于迈阿密，而非梅利本。

纵情的音乐、高品质的媒体设备以及丰富的灯光效果使夜晚的空间可与五星级酒店相媲美。光亮的涂饰以及各式定制家具也为整个室内增添了一丝奢华与气质。







This mews house tucked away in the heart of Mayfair really could be in Miami. From the outside the house looks like a typical stylish modernised mews house, but once you step inside the whole place comes alive. There are three main levels: ground floor, lower ground floor and first floor. An abundance of glass allows light to flood the house making it feel bright and airy. All of the windows at the rear of the house fully open to a marble courtyard complete with three storey water feature.

The brief from our bachelor client was to create a place with a wow factor which was somewhere that he could entertain his friends. The soaring open spaces inside really hit you when you walk in and there is a real sense of light and drama. Our client really wanted to collect some art, so we spent lots of time in galleries with him to help him to amass an impressive art collection. It's important to Callender Howorth that each client's home reflects their tastes and personality and art is a great way to show someone's personal tastes and style.

We gutted the top floor of the house that formerly housed three pokey bedrooms. By opening up the ceilings and adding a raised platform, we created an instant 'wow factor' master suite with a mirrored dressing room, bar area and cinema area. One really does not need to leave the bedroom as all home comforts are at hand – whether you want a glass of champagne or a cup of coffee – all is on hand in the master suite.

Whilst the client does not really like to cook, we made sure that the kitchen was slick and more "club like" than a normal kitchen. The central corian island in the kitchen is lit with neon from beneath so at night with the doors open the kitchen really feels like you are in a stylish bar club in Miami not Marylebone! State of the art music, media and light systems help this house come alive at night so the whole place could rival any 5 star hotel. The slick finishes and custom furniture add to a real level of luxury and style making this pad somewhere you can really enjoy hanging out. **M**

